

Title (en)

Rail-road transportation system for trailers or containers.

Title (de)

Schiene- und Strasse-Transportsystem für Anhänger oder Behälter.

Title (fr)

Système de transport rail-route pour remorques ou conteneurs.

Publication

EP 0465277 A1 19920108 (FR)

Application

EP 91401340 A 19910524

Priority

FR 9008218 A 19900629

Abstract (en)

The rail-road transport system comprises a series of rail bogies, between which are arranged road trailers (2) or containers. Each bogie possesses, at each of its ends, bearing surfaces (3) which respectively receive the two end corners (2a) of a trailer (2) or of a container. The bearing surfaces (3) comprise, furthermore, projecting studs (12) which can engage into complementary orifices (13) made at the ends (2a) of the trailers (2) or containers, the projecting part (14) of said studs (12) narrowing upwards. The system is used for making it easier to install trailers or containers on the bogies. <IMAGE>

Abstract (fr)

Le système de transport rail-route comprend une série de bogies ferroviaires entre lesquels sont disposés des remorques routières (2) ou des conteneurs. Chaque bogie comprend à chacune de ses extrémités, des surfaces d'appui (3) recevant respectivement les deux coins d'extrémité (2a) d'une remorque (2) ou d'un conteneur. Les surfaces d'appui (3) comportent en outre des plots en saillie (12) pouvant s'engager dans des ouvertures (13) complémentaires ménagées aux extrémités (2a) des remorques (2) ou conteneurs, la partie en saillie (14) desdits plots (12) se rétrécissant vers le haut. Utilisation pour faciliter la mise en place des remorques ou conteneurs sur les bogies. <IMAGE>

IPC 1-7

B61D 3/18; B61D 3/20; B61D 45/00

IPC 8 full level

B61D 3/12 (2006.01); **B61D 3/18** (2006.01); **B61D 45/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

B61D 3/12 (2013.01); **B61D 3/184** (2013.01); **B61D 45/007** (2013.01)

Citation (search report)

[AD] WO 8906616 A1 19890727 - STRICK CORP [US], et al

Cited by

DE4424862A1; FR2789063A1; FR2688180A1; EP0528741A1; US6095055A; WO9303945A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0465277 A1 19920108; FR 2663896 A1 19920103; FR 2663896 B1 19930702

DOCDB simple family (application)

EP 91401340 A 19910524; FR 9008218 A 19900629